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Uprzejmie informuję, że na L sesji Rady Miejskiej 24 czerwca 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Grażyna 

Barwacz zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) Poinformowała, że w Krzyżu bardzo intensywnie odczuwalne są przykre zapachy, 

które stanowią dużą uciążliwość dla mieszkańców. Poprosiła o informację dotyczącą 

planów „wyprowadzenia” budowy spalarni odpadów na teren Zakładów Azotowych. 

Zapytała również, czy były prowadzone jakieś rozmowy na ten temat. 

2) Poprosiła o informację dotyczącą postępów w wyjaśnianiu sprawy dotyczącej braku 

właściwego odwodnienia nieruchomości na ulicy Jesionowej. 

3) Trzecia sprawa to oczywiście sprawa oddziałów licealnych i tutaj dołączam 
się do wszystkich radnych, którzy proszą o pochylenie się, kiedy będzie już wiadomo 
ostatecznie, ile tych dzieci składa podania do konkretnych szkół. A zaznaczyć chciałam, 
że oni składają w trzy miejsca, także pewnie tę ilość złożonych podań trzeba by w jakimś 
stopniu później urealnić, ale na pewno będą szkoły, gdzie ten nadmiar dzieci 
spełniających warunki będzie tak duży, że aż prosi się, żeby stworzyć tam te dodatkowe 
oddziały, a być może będą szkoły, gdzie zainteresowania nie będzie i po prostu można 
by te środki przesunąć na utworzenie oddziałów w szkołach obleganych.  

4) Poinformowała, że teren przy dworcu PKP w Tarnowie jest bardzo zaniedbany – 

zniszczone ławki, uboga zieleń i wybrakowana kostka brukowa na terenie parkingu. 

Poprosiła o interwencję, która doprowadzi do podjęcia przez spółkę PKP działań 

poprawiających wygląd wskazanego terenu. 
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